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Abstract (en)
The invention relates to a method for the active control of the noise transmitted into a space (21) by a noisy source (20) outside the space and
a system for the implementation of this method. It consists in picking up the noise produced by the noisy source and in electronically generating
counter-noise, that is to say noise in phase opposition with the noise from the source so as to cancel it out, characterised in that the counter-noise is
added to the source noise in a region situated between the noisy source and the space so as to form a quiet barrier preventing the transmission of
the source noise towards the space. Application in particular to the railway sector. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de contréle actif du bruit transmis dans un local (21) par une source bruyante (20) extérieure au local et un
dispositif de mise en oeuvre de ce procédé. Elle consiste a capter le bruit produit par la source bruyante et a générer électroniquement un contre-
bruit, c'est-a-dire un bruit en opposition de phase avec le bruit de la source afin de I'annuler, caractérisé en ce que le contre-bruit est ajouté au bruit
de source dans une zone située entre la source bruyante et le local pour former une barriére silencieuse empéchant la transmission du bruit de
source vers le local. Application en particulier au domaine ferroviaire. <IMAGE>
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